

GRUNDEJERFORENINGEN KORNMARKEN, NIBE

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE

Dato:

23.05.2024 kl. 18.30 – hos Käthe

Deltagere:

Martin, Jesper, Karsten, Simon, Käthe

Referent:

Käthe Toft

AGENDA

1. Valg af referent
2. Status på kontingentopkrævning
 - Der mangler 12 kontingent indbetalinger pt. Simon har sendt rykker ud til dem der mangler.
 - Der er sendt brev om kontingent til Alcon, vi har ikke fået nogen response pt – vi rykker for response SF.
3. Generalforsamling og vejfest
 - Afholdes 24 august – dagsorden og invitation skal udsendes
 - Sidste frist for indkomne forslag til generalforsamlingen er d. 15.07.2024
 - Henrik kontaktes for nærmere planlægning af vejfest SF
 - Vi undersøger om Mads Guldhammer igen vil tage tønnen som ordstyrer JH.
 - Skriv på hjemmesiden en henvisning til referatet med vedtægtsændringer KG og SF
4. Grønne områder – opfølgning på arbejdsdag
 - Arbejdsdagen forløb rigtigt godt og der var meget bedre fremmøde denne gang så vi var færdige på få timer, det tegner godt for de kommende arbejdsdage.
 - Opgaver der blev udført på arbejdsdagen var:
 - i. Luge i bøgehækkene
 - ii. Afrettede kanter i grøfterne
 - iii. Så græs i grøfterne
 - iv. Opsætning af ny lygtepæl
5. Opfølgning på igangværende projekter
 - Legeplads – tilbud fra Elverdal
 - i. Tilbuddet er meget fint og vi godkender med understående punkter KG
 1. Der skal være forbehold for byggetilladelse i ansøgningen
 2. Der skal påføres stier mellem aktiviteterne i ansøgningen
 - Status på skilte
 - i. Legende børn skiltet ankommer i uge 24

- ii. Nabohjælp skilte ankommer i uge 27
 - Kontakt med Aalborg Forsyning – regnvandsbassinet
 - i. Fuldmagtsblanketten er indsendt til Aalborg forsyning. Vi afventer svar.
 - ii. JH indsender ansøgning herefter til By og landskabsforvaltningen
 - Hængepartier med Lathi – evt. retssag.
 - i. JH skriver til Lathi og foreslår at vi selv driver udførelsen af de udestående punkter for overdragelse til Grundejerforeningen mod at Lathi betaler regningen for udført arbejde.
6. Andet
- Karsten foreslår at vi kigger på et foreningssystem han er stødt på. Conventus kan bruges til arrangements tilmeldinger, kontingent opkrævning mv. Det prøver vi at kigge nærmere på både angående funktionalitet og budget.
 - KG og SF sørger for at lægge billeder fra arbejdsdagen på vores hjemmesider.
 - Korrektur af vedtægter KMS
 - Vi hører Mads Guldhammer om han vil igangsætte undersøgelse i forhold vedr. hjertestarter JH.
7. Næste møde
- 13.08.24 på Julins kl.18.30
 - i. Martin bestiller bord